
STATUTÁRNÍ MĚSTO OSTRAV A 
MĚSTSKÝ OBVOD PORUBA 

ZÁPIS 
z průběhu 38. schůze Rady městského obvodu Poruba 

ze dne 21.04.2016 

38. schůze Rady městského obvodu Poruba byla zahájena dne 21.04.2016 v 9.00 hodin. 
Zahájil a řídil Ing. Mihálik, starosta. 

Omluven: doc. Ing. Čep, Ph.D., člen Rady městského obvodu Poruba 
Přítomni: dle prezenční listiny - 1 O členů. 

Rada městského obvodu Poruba je usnášeníschopná. 

Usnesení a zápis z 36. schůze Rady městského obvodu Poruba konané dne 17.03.2016 
byl schválen bez připomínek. 

Hlasování: 10-0-0 

Usnesení a zápis z 37. mimořádné schůze Rady městského obvodu Poruba konané dne 
04.04.2016. 

Hlasování: 10-0-0 

Ing. Mihálik - 38. schůzi Rady městského obvodu Poruba bylo předloženo 61 řádných 
materiálů a 5 přínosů. Všichni členové Rady městského obvodu Poruba obdrželi opravenou 
důvodovou zprávu k materiálu č. 17 - „Záměr výpůjčky části pozemku p. č. 3624/1 v k. ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava" a k materiálu č. 45 - Vyhodnocení veřejné zakázky malého 
rozsahu "Vývoz, vyčištění a návoz písku do pískovišť v městském obvodu Poruba". Na 
začátek 38. schůzi Rady městského obvodu Poruba je zařazena prezentace společnosti VMI 
Silesia s.r.o. a prezentace společnosti BeePartner a.s. 

Hlasování o programu 38. schůze Rady městského obvodu Poruba: 10-0-0 

Podpisem usnesení včetně zápisu z 38. schůze Rady městského obvodu Poruba pověřil 
Ing. Mihálik, starosta, Ing. Stachuru, místostarostu. 

Program: 
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Předchozí souhlas s pronájmem místnosti č. 002, sociálního zařízení 
(sprchy, WC) a v případě zájmu s pronájmem movitého majetku 
Centra sociálních služeb Poruba, příspěvkové organizace, Ivana 
Sekaniny 1812/16, Ostrava-Poruba v Domě s pečovatelskou 
službou na ulici Průběžná č. 6222/122, Ostrava-Poruba 
Pacht pozemku p.č. 1942/81 v k.ú. Svinov, obec Ostrava - změna 
usnesení 
Pronájem části pozemku p.č. 2398 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
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Předzahrádka před pivnicí SENÁT 
Předzahrádka před pivním barem na ul. Francouzská 1005/6 v 
Ostravě-Porubě 
Stavba "K PO HV DN500, Š80A - Š46V, Hlavní třída" 
Stavba "Optické připojení Skautská 435" 
Stavba "Protlaky pod komunikací na ul. Martinovská" 
Stavba "Silnice Vl 1 Ostrava, prodloužená Rudná - hranice okresu 
Opava" - zřízení služebnosti k části pozemku p.č. 3011/52 v k.ú. 
Poruba, obec Ostrava 
Stavba nového kabelového vedení NNk v pozemcích p.č. 860, 840, 
818, 892, 891v k.ú. Poruba, obec Ostrava, - zřízení budoucího 
věcného břemene - služebnosti 
Stavba s názvem "Optické připojení objektu PČR na ul. Dělnická" -
zřízení budoucího věcného břemene - služebnosti 
Výpůjčka části pozemku p.č. 375111 v k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava 
Záměr pronájmu pozemků p.č. 1819, 1864, 2283 v k.ú. Poruba
sever, obec Ostrava a pozemku p.č. 764 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
- pod garážemi 
Záměr pronájmu pozemků pod garážemi 
Záměr pronájmu části pozemku p. č. 2117 v k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava 
Záměr výpůjčky části pozemku p. č. 3624/1 v k. ú. Poruba-sever, 
obec Ostrava 
Dohoda o skončení nájmu bytu a žádost o přednostní pronájem bytu 
na ulici Dělnické v Ostravě-Porubě 
Dohoda o ukončení nájmu bytu o velikosti O+ 1 v domě s 
pečovatelskou službou na ulici I. Sekaniny v Ostravě-Porubě 
Doporučení odboru majetkového Magistrátu města Ostravy na 
obsazení bytu zvláštního určení na ulici Slavíkově č. 1762/40 v 
Ostravě-Pustkovci 
Přednostní pronájem bytu na ulici Dělnické v Ostravě-Porubě 
Přednostní pronájem bytu o velikosti 1 +I na ulici Slavíkově v 
Ostravě-Pustkovci 
Ukončení dohody č. 2014/03/23/021 O o úhradě plnění spojených s 
užíváním prostoru umístěného v Domě s pečovatelskou službou 
ASTRA na ulici Ivana Sekaniny v Ostravě-Porubě 
Ukončení dohody č. 2015/13/23/0502 o úhradě plnění spojených s 
užíváním prostoru umístěného v Domě s pečovatelskou službou na 
ulici Průběžná v Ostravě-Porubě 
Výjimka a záměr přednostního pronájmu bytu 
Záměr pronájmu prostoru - klubovna č. 3, umístěná v Centru 
volného času na ulici Vietnamská 1541 v Ostravě-Porubě 
Úprava stávající výše nájemného - nebytové prostory 
Úprava stávající výše nájemného u bytů svěřených městskému 
obvodu 
Žádost o skončení společného nájmu bytu dohodou 
Žádosti o skončení nájmu bytu dohodou a výjimky a záměry 
přednostních pronájmů bytů 
Jmenování členů konkursní komise pro konkursní řízení na místo 
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ředitele Mateřské školy, Ostrava-Poruba, Ukrajinská 1530-1531, 
příspěvkové organizace 
Návrh Vnitřního platového předpisu statutárního města Ostrava -
městského obvodu Poruba, zřizovatele mateřských a základních 
škol, pro odměňování ředitelů škol 
Návrh na vydání předchozího souhlasu s neupotřebitelností 
movitého majetku spravovaného příspěvkovou organizací 
Poskytnutí přístupu k internetu ve Středisku volného času, 
O.Jeremiáše 1985/34, Vietnamská 1541/3 a Informačním centru 
Hlavní třída 583/105 v Ostravě-Porubě 
Předchozí souhlas s přijetím daru Mateřskou školou, Ostrava
Poruba, V. Makovského 4429, příspěvkovou organizací 
Záměr pronájmu prostor v příspěvkových organizacích městského 
obvodu Poruba na školní rok 2016/2017 
Úprava právních vztahů se společností OV A!!! CLOUD.net a.s. a 
společností OV ANET a.s. 
Žádost o souhlas zřizovatele s přijetím účelové neinvestiční dotace 
Žádost o souhlas zřizovatele s přijetím účelových neinvestičních 
dotací 
Platy ředitelů mateřských a základních škol 
Udělení souhlasu společnosti Veolia Energie ČR, a.s., se sídlem 28. 
října 3337/7, Moravská Ostrava, 702 00 Ostrava, IČ: 45193410 - "K 
PO HV DN500, Š80A - Š46V, Hlavní třída" 
Žádost držitelky průkazu ZTP o udělení výjimky z usnesení Rady 
městského obvodu Poruba 
Žádost držitelky průkazu ZTP o udělení výjimky z usnesení Rady 
městského obvodu Poruba 
Žádost o stanovisko k umístění a provozování reklamního zařízení 
na části pozemku p. č. 2965/13 v k. ú. Poruba, obec Ostrava 
Vyhodnocení veřejné zakázky malého rozsahu "Vývoz, vyčištění a 
návoz písku do pískovišť v městském obvodu Poruba". 
Návrh rozpočtových úprav 
ZŠ I. Sekaniny - převod z rezervního fondu do fondu investic a 
odvod z fondu investic do rozpočtu zřizovatele ( 450 000,- Kč) 
Schválení Dodatku č. 1 ke Smlouvě č. 24251362 o poskytnutí 
podpory ze Státního fondu životního prostředí na projekt Ozdravné 
pobyty dětí ZŠ městského obvodu Poruba ve školním roce 
2015/2016 
Nabytí majetku nepatrné hodnoty v řízení o pozůstalosti spis. zn. 99 
D 2898/2015 
Návrh soudní exekutorky na zastavení exekuce vedené pod sp. zn. 
024 EX 781/09 
Návrh soudní exekutorky na zastavení exekuce vedené pod sp. zn. 
024 EX 843/09 
Nabytí movitého majetku 
Smlouva o zabezpečení odborné praxe 
Uzavření dodatku č. 02 ke smlouvě č. 2010/03/23/0647 o spolupráci 
na zřízení a provozování zóny volného internetu v objektu 
Informační centrum Poruba 
Dodatek č. 3 ke smlouvě o zajištění služeb č. 2014/03/23/0715 
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Smlouva o poskytování služeb při prodeji vstupenek 
Smlouva o zprostředkování prodeje knihy Ze života porubského 
domu kultury 
Směrnice k užívání vlajek městským obvodem Poruba 
Zásady pro užívání znaku městského obvodu Poruba 
Zásady pro vydávání zpravodaje PRIO - Porubská radnice 
informuje občany 
Kontrola plnění usnesení 
Smlouva o spolupráci a přednostní pronájmy bytů 
Výjimky a záměry přednostních pronájmů bytů 
Výjimky a záměry přednostních pronájmů bytů 
Dohoda o spolupráci na mikroprojektu typu A realizovaném z 
prostředků Fondu mikroprojektů v Euroregionu Silesia programu 
Interreg V-A Česká republika - Polsko 
Žádost o poskytnutí dotace z Fondu mikroprojektů 2014 - 2020 v 
Euroregionu Silesia v rámci programu INTERREG V-A Česká 
republika - Polsko na projekt Jarmark CZ-PL 

Stanovisko k záměru města prodat pozemek p. č. 1773/11 v k.ú. 
Poruba, obec Ostrava 
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Ing. Mihálik přivítal Mgr. Adama Výtiska, zástupce společnosti VMI Silesia s.r.o., Poruba, 
který byl přizván na 38. schůzi Rady městského obvodu Poruba, aby seznámil Radu 
městského obvodu Poruba s prezentaci na téma „Parkoviště - soukromý investor". 

Ing. Mihálik - očekávám, že představíte členům Rady městského obvodu Poruba připravenou 
prezentaci o výstavbě parkovišť v městském obvodu Poruba, dle představy soukromého 
investora. 
Mgr. Výtisk - nemám připravenou žádnou prezentaci, domníval jsem se, že s návrhem 
společnosti VMI Silesia s.r.o. již je Rada městského obvodu Poruba seznámena. Očekával 
jsem, že proběhne na předmětné téma debata a jsem připraven reagovat na různé dotazy či 
protinávrhy ze strany Rady městského obvodu Poruba. 
Ing. Mihálik - žádám Vás o stručné představení sebe a společnosti VMI Silesia s.r.o. a o 
uvedení, jaké má společnost VMI Silesia s.r.o. podnikatelské úmysly směrem k městskému 
obvodu Poruba, co může společnost VMI Silesia s.r.o. městskému obvodu Poruba nabídnout a 
garantovat. Nevím, zda byli všichni členové Rady městského obvodu Poruba seznámeni 
s projektem vybudování podzemního parkovacího stání na stávajícím nadzemním parkovišti 
v lokalitě u Duhy v městském obvodu Poruba. 
Mgr. Výtisk - zastupuji společnost VMI Silesia s.r.o., která působí v různých oborech. 
Zastupuji i další společnosti vlastníka Ing. Jiřího Mikolájka. Zaměřujeme se především na 
železnice, kde působíme v oboru zabezpečovacích zařízení. Další hlavní činnosti společnosti 
VMI Silesia s.r.o. je development, správa nemovitosti, provozování realitní kanceláře pro 
účely spravování vlastního majetku či majetku obchodních partnerů - nemáme klasickou 
realitní kancelář. Co se týká developmentu máme realizované projekty v Moravskoslezském 
regionu, nemáme v úmyslu rozšiřovat naší působnost mimo tento region. Veškeré peníze, 
které vyděláváme na železnicích se snažíme investovat v Moravskoslezském regionu. Stejný 
příklad je parkoviště v lokalitě u Duhy, kdy hledáme možnost, jak investovat vydělané peníze 
do smysluplných projektů, které přinesou užitek okolí. Jedním z projektů, na které 
se zaměřujeme jsou parkoviště. V současné době vyjednáváme o třech lokalitách. Naše 
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představa je, že vezmeme vydělané peníze, spojíme se s nějakým partnerem, 
nyní je to městský obvod Poruba, který je vlastníkem pozemků, vybudujeme tam parkoviště, 
které vyřeší částečné problémy s parkováním. Dále chceme vybudovat něco, co bude pěkné 
a danou lokalitu zviditelní. Našim cílem je, pokud nějaké projekty realizujeme, aby měli 
nějakou přidanou hodnotu. Parkoviště děláme také proto, abychom nějaké peníze vydělali. 
Návratnost parkoviště je cca 18 - 20 let a je spojena s obrovským rizikem, přesto jsme 
ochotni do toho rizika jít s tím, že to regionu nějakým způsobem pomůže. Měli jsme jinou 
představu o místě vybudování parkoviště. Po mnohých jednáních jsme požadavky upravili 
a vznikla jednoduchá studie, kterou nyní nechávám kolovat mezi členy Rada městského 
obvodu Poruba. 
Ing. Mihálik - máte zkušenosti se stavbami podobného typu v systému hromadné zástavby? 
Je třeba být připraven na velkou spolupráci s veřejnosti popř. na možné střety s veřejností. 
Základní otázkou je, co veřejnosti nabídneme a za co? To jsou základní otázky na co se bude 
veřejnost ptát. Pohybovaly se Vaše úvahy, jak na otázky tohoto charakteru veřejnosti 
odpovídat? Máte finanční odhad, kolik by parkování v nově vybudovaném parkovišti mohlo 
stát? 
Mgr. Výtisk - odhadované náklady na vybudování parkoviště činí cca 15 mil. Kč. 
Dle ekonomických propočtů počítáme ze začátku s 60% - 80% obsazenosti parkoviště, 
později s 80% obsazenosti parkoviště. S cenami jsme počítali 
od 600,- do 1 000,- Kč/parkovací místo. Nejde nám o žádný business, bereme to jako 
investici. Co se týče spolupráce s veřejností - máme nějaké zkušenosti při 
realizaci developmentských staveb či staveb pro železnici. Při realizaci parkovišť v městském 
obvodu Poruba jsme se záměrně zaměřili na menší stavby, aby obyvatelé neměli dalekou 
cestu z parkoviště domů. 
Mgr. Bajgarová - diskutovali jsme s Mgr. Výtiskem, Ing. Pistolasem a Ing. Gazdou o různých 
místech výstavby parkovišť v městském obvodu Poruba. První záměr byl začít stavět 
ve vnitroblocích. Narazili jsme však na problém s uzavíráním vrchních ploch mezi domy. 
Proto jsme přistoupili na tuto - nyní projednávanou variantu. Nevidím řešení budovat 
v městském obvodu Poruba parkovací místa pouze ze zatravňovacích roštů. Proto musíme 
hledat partnery pro výstavbu parkovišť. 
Ing. Mihálik - dostali jste se již ke konkrétnějším částkám či režimům při zpoplatnění 
nadzemního i podzemního parkovacího místa? 
Mgr. Výtisk - ano, pro nás bude prioritou nabídnout parkování rezidentům k dlouhodobému 
pronájmu. Máme připravenou také variantu, kdy veškerá parkovací místa nebudou obsazena 
a část parkovacích míst bude určena pro krátkodobé parkování, které bude řešeno formou 
vjezdových a výjezdových automatů, pokladen, kdy rezidenti obdrží čipovou kartu. 
Ing. Mihálik - počítáte také s problémy, které by mohly nastat při těžení zeminy? 
Mgr. Výtisk - ano, Ing. Pistolas nás ubezpečil, že se v předmětné lokalitě nevyskytuji žádné 
inženýrské sítě, které by mohly práci zkomplikovat. Spodní patro bude částečně podzemí 
a částečně nadzemí, tzn. že podzemní část bude přirozeně odvětrávána. 
Ing. Malík - jak dlouho by probíhala realizace stavby? 
Mgr. Výtisk - 4 - 6 měsíců. 
Ing. Malík- nejednáte také s partnery popř. s družstvy ze Zednické ulice v městském obvodu 
Poruba? 
Mgr. Výtisk - jednáme a to o znovuotevření parkovací střechy naproti zimního stadionu. 
Ing. Malík - jelikož souběžně probíhají jednání se zástupci Zednické ulice i z naší strany, 
navrhuji se domluvit na dalším postupu. 
Mgr. Bajgarová - informovala se na záměr s pozemkem, na kterém má být parkoviště 
vybudováno. 
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Mgr. Výtisk - nemáme zájem pozemek kupovat. Jsme připraveni jednat o nabídkách způsobu 
pronájmu pozemku. V našich ekonomikách není uvažováno s částkou - platbou nájmu. 
S dlouhodobou výpůjčkou nemáme problém. 
Ing. Mihálik - z mého pohledu základní otázka zní - co jako investor očekáváte od městského 
obvodu Poruba? 
Mgr. Výtisk - dále požadujeme spolupráci při povolovacím procesu pro získání stavebního 
povolení, a aby městský obvod Poruba byl našim partnerem při projednávání s veřejností 
a s orgány státní správy. 
Ing. Mihálik - projednávání s veřejností by nás stejně neminulo. Dnešní debatu zatím 
považuji za čistě teoretickou a žádám Vás o čas na rozmyšlenou. Jak dlouho by celý proces 
vybudování parkoviště trval? 
Mgr. Výtisk- do konce roku 2017 popř. v první polovině roku 2018 by parkoviště mohlo být 
zprovozněno. 

Na jednání 38. schůze Rady městského obvodu Poruba byl při�án Mgr. Michal Sobek, 
zástupce společnosti BeePartner, a.s., aby seznámil Radu městského obvodu Poruba 
s prezentaci na „Návrh vizuální změny informačních a marketingových materiálů městského 
obvodu Poruba". 

Mgr. Bajgarová uvedla prezentaci „Návrh vizuální změny informačních a marketingových 
materiálů městského obvodu Poruba". 
Ing. Mihálik přivítal Mgr. Michala Sobka, zástupce společnosti BeePartner, a.s. 
Mgr. Sobek - společnost BeePartner se zabývá dotačními a projekčními službami, společnost 
funguje od roku 2014. Součásti našich řešení je náhled či kreativita, kterou se snažíme 
dodávat do všech služeb. Snažíme se vždy vytvářet atraktivní řešení, nesnažíme se dělat dílčí 
věci. Byli jsme poptání městským obvodem Poruba, abychom se zamysleli jak by mohl 
vypadat vizuální prezentační styl pro městský obvod Poruba. Zúčastnil jsem se veřejného 
projednávání, skoro všichni obyvatelé Poruby vnímají porubský oblouk jako vstupní bránu 
do města. Proto jsme jednoduchý prvek ve tvaru oblouku zapracovali do připraveného 
vizuálu. Prvek se dá použít různými způsoby. Značkou by mohla být sjednocována 
komunikace směrem k veřejnosti, partnerům, popř. jiným cílovým skupinám. Značka může 
fungovat vedle loga statutárního města Ostrava „! ! !". Značka dobře funguje i s fotografiemi. 
V prezentaci je zahrnutá také cenová nabídka. Společnost BeePartner, a.s. má zájem 
spolupracovat s městským obvodem Poruba, proto nabídnuté ceny jsou dostupné. Rádi 
bychom také nabídli městskému obvodu Poruba možnost sjednoceni a dlouhodobého 
naplánování komunikace. Společnost BeePartner, a.s. v současné době spolupracuje 
se statutárním městem Ostrava při přípravě strategického plánu a jsme externími dodavateli 
informací pro stránky fajnOV A. Máme zkušenost také s prací ve veřejném sektoru. 
Ing. Mihálik - mě se osobně navržený nápad společnosti BeePartner, a.s. líbí, nabídka 
je zajímavá. 
Mgr. Bajgarová - v prezentaci jsou použity krásné prvky, chtěla bych upozornit, že jelikož 
se jedná o podporovanou aktivitu, tak část byla zařazena do žádosti o dotaci „Marketingový 
plán, plán komunikace". Mohli bychom obdržet pro tyto účely nějaké peníze z fondů. 
Ing. Mihálik - informoval se na časové hledisko změny celého porubského informačního 
zpravodaje „PRIO". 
Mgr. Sobek - cca 1 měsíc. Při plánování porubského informačního zpravodaje bychom rádi 
s Vámi spolupracovali a vše konzultovali. 
Ing. Mihálik - domnívám se, že by měla být komplexně pojatá strategie a měla by se objevit 
ve všech dokumentech, výstupech k veřejnosti i z pohledu úředních dokumentů. Kdybychom 
k tomuto kroku přistoupili, nedojde k žádné kolizi s manuálem statutárního města Ostrava? 

6 



Mgr. Sobek - toto rozhodnutí musí učinit městský obvod Poruba. Úplně by stačilo, kdyby 
tyto dvě věci fungovaly vedle sebe. Toto je záležitost další diskuze. Může to být aplikováno 
i do úředních dokumentů, ale to by už vypadalo jako vyčleňování se z města. 
Ing. Onderková -jestliže základní prvek je chápán jako logo, uvažujeme o nějakém zápisu 
či ochranně, aby nedošlo ke zneužití na jiných materiálech? 
Mgr. Bajgarová - nechci používat název „logo". Oficiální logo již máme, nyní se jedná 
o vizuální identitu, se kterou bychom pracovali do budoucna. Neuvažovali j sme o ochranné 
známce, ale asi je to téma k další diskuzi. 
Mgr. Sobek -v prezentaci jsme název „logo" nepoužili, jednalo by se o doplňkový kreativní 
prvek, který by sloužil pro určité výstupy, grafiky a může fungovat spolu s logem, které 
Poruba má. I když statutární město Ostrava má své logo pod ochrannou známkou, nemá 
žádnou schopnost uhlídat používání loga. Je tam pouze možný právní postih. 
Ing. Mihálik - nejdřív je  třeba se rozhodnout, zda navrženou změnu podpořit. Nebude to zcela 
zdarma, ceny jsou vstřícné, vložené náklady bychom si měli nějakým způsobem ochránit, ale 
to už je otázka dalšího jednání. 
Mgr. Sobek-prezentaci rád zašlu k nahlédnutí. 

Materiál č. 1 - Předchozí souhlas s pronájmem místnosti č. 002, sociálního zařízení 
(sprchy, WC) a v případě zájmu s pronájmem movitého majetku Centra sociálních 
služeb Poruba, příspěvkové organizace, Ivana Sekaniny 1812/16, Ostrava-Poruba 
v Domě s pečovatelskou službou na ulici Průběžná č. 6222/122, Ostrava-Poruba 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Bere na vědomí a doporučuje ke schválení předchozí souhlas s pronájmem místnosti č. 002, 
sociálního zařízení (sprchy, WC) a v případě zájmu pronajmout movitý majetek, kterým 
je místnost vybavena, Centra sociálních služeb Poruba, příspěvkové organizace, Ivana 
Sekaniny 1812/16, Ostrava-Poruba v Domě s pečovatelskou službou na ulici Průběžná č. 
6222/122, Ostrava-Poruba: 
- nájemce: XX XXXXXX XXXXXX, XXXXXXXXX XXXXX, 

xxxxxxxxxxxxxxxx, 

- nájemné: 550,- Kč/m2/rok, 
- pronájem movitého majetku: 100,- Kč/měsíc, 
- doba nájmu: na dobu neurčitou, od 1.6.2016, 
- účel nájmu: provozování wellness centra. 
Dle důvodové zprávy. 

Ing. Mihálik - v místnosti budou energie měřeny zvlášť? 
Ing. Malinová-ano. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1177/RMObl418/38 

Při předkládání materiálů č. 2 - 17 zastoupil předkladatele Ing. Richtra, vedoucího odboru 
výstavby a životního prostředí, Ing. Cieslar, vedoucí oddělení pozemků a náhrady škod. 

Materiál č. 2 - Pacht pozemku p.č. 1942/81 v k.ú. Svinov, obec Ostrava - změna usnesení 

7 



Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu B. 
Trvat na usnesení č. 975/RMOb1418/31 ze dne 21.1.2016 
Dle důvodové zprávy. 

Mgr. Bajgarová - odbor výstavby a životního prostředí navrhuje snížit částku 1.200,- Kč 
na jakou částku? 
Ing. Mihálik - částka není uvedena nikde, z odboru výstavby a životního prostředí vzešel 
pouze návrh na úpravu částky. 
Ing. Cieslar - materiál „Pacht pozemku p.č. 1942/81 v k.ú. Svinov, obec Ostrava - změna 
usnesení" byl projednán na jednání Finančním výboru Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba, který navrhl, aby se neměnilo již přijaté usnesení. 
Ing. Stachura - žadatel má pocit, že částka není symbolická. Městský obvod Poruba žadateli 
dávno nabídl pozemek. Žadatel smlouval několik let, cena se postupně vyvíjela, po všech 
potřebných projednáváních žadatel zjistil, že bude muset z pozemku zaplatit daň 
z nemovitosti. Proto se rozhodl, že chce cenu změnit. Ptal jsem se žadatele, zda bude 
na pozemku, než začne výstavba hřbitova, provozovat zemědělskou činnost a nabídl jsem 
žadateli možnost propachtování pozemku po dobu provozování zemědělské činnosti, na 
předmětném pozemku za symbolickou cenu. Jde o to, zda cena je symbolická nebo ne. 
Žadatel se domnívá, že cena by mohla být ještě nižší. 
Ing. Malík - navrhuji ponechat částku ve výši, jak byla původně schválena, tzn. 
tak jak stanovil Finančním výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba. 
Ing. Mihálik - nechávám hlasovat o variantě B. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta B. 

Hlasování: 9-0-1 (Hlasování se zdržel Ing. Stachura, místostarosta). 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1178/RMOb1418/38 

Materiál č. 3 - Pronájem části pozemku p.č. 2398 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s uzavřením nájemní smlouvy na pronájem části pozemku p.č. 2398 
- ostatní plocha o výměře 4 m2 v k.ú. Poruba, obec Ostrava: 

nájemce: XXXXXXX XXXXXX, XXXXXXXXX XXXXX, XXXXXXXXXXX:XXX, 

nájemné: 55,- Kč/m2/rok, 
účel: umístění uzamykatelného přístřešku pro úschovu přívěsného vozíku, 
doba nájmu: neurčitá, s tříměsíční výpovědní dobou. 

Dle důvodové zprávy. 

Ing. Mihálik - vznesl jsem dotaz, čí je garáž, na kterou má nýt přístřešek upevněn. Dostal 
jsem odpověď, že garážje žadatele. Je to tak? 
Ing. Cieslar - ano. 
Ing. Mihálik - úkol pro Mgr. Novotného - proškolit zapisovatele Komise výstavby, 
architektury a ekonomického rozvoje Rady městského obvodu Poruba a zapisovatele Komise 
dopravní Rady městského obvodu Poruba o srozumitelném způsobu zaznamenávání výsledku 
hlasování komise. 
doc. Ing. Válková, CSc.- v jaké výši je navržena výše nájemného? 
Ing. Cieslar - seznámil Radu městského obvodu Poruba s usnesením Finančního výboru 
Zastupitelstva městského obvodu Poruba. 
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Ing. Mihálik - navrhuji doplnění návrhu usnesení v bodě 1 ). 

Doplnění návrhu usnesení v bodě 1 ) :  

1 )  rozhodla 
o uzavření nájemní smlouvy na pronájem části pozemku p. č. 2398 - ostatní plocha o výměře 
4 m2 v k.ú. Poruba, obec Ostrava, ve vlastnictví statutárního města Ostravy, svěřen 
městskému obvodu Poruba, za účelem umístění uzamykatelného přístřešku 
pro úschovu přívěsného vozíku 

nájemce: X:XX:XXXX XXXXXX, bytem XXXXXXXXXX XXXIX, Ostrava - Poruba, 708 
00 
nájemné: 55,- Kč/m2/rok 
doba pronájmu: neurčitá, s tříměsíční výpovědní dobou 
dle důvodové zprávy 

Dle doplněného návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1179/RMOb1418/38 

Materiál č. 4 - Předzahrádka před pivnicí SENÁT 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Hlasování o revokaci: 1 0-0-0 
Ing. Mihálik - navrhuji úpravu návrhu usnesení v bodě 1 ). 

Úprava návrhu usnesení v bodě 1 ) :  

1 )  rozhodla 
o záměru vypůjčit část pozemku p. č. 3558/1 - ostatní plocha o výměře 54 m2 v k.ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava, ve vlastnictví statutárního města Ostravy, svěřen městskému 
obvod Poruba, a to za účelem umístění předzahrádky před pivnicí SENÁT na ulici 
Heyrovského 158 1/5 v Ostravě - Porubě, doba vypůjčky neurčitá, s výpovědní dobou 1 měsíc 
dle důvodové zprávy 

Dle upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1180/RMOb1418/38 

Materiál č. S - Předzahrádka před pivním barem na ul. Francouzská 1005/6 
v Ostravě-Porubě 

Mgr. Gurecký- navrhuji, aby veškeré materiály týkající se předzahrádek v městském obvodu 
Poruba byly projednávány v Komisi pro bezpečnost a transparentnost Rady městského 
obvodu Poruba. 
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Mgr. Bajgarová - smlouvy uzavřené s majiteli předzahrádek jsou na dobu určitou nebo 
neurčitou? Mají nějakou výpovědí lhůtu? 
Ing. Cieslar - výpovědní lhůta je tří měsíční. 
Mgr. Bajgarová - nelze stanovit kratší výpovědní lhůtu? 
Ing. Cieslar - ne, výpovědní lhůta je dána zákonem. 
Mgr. Fiala - v rámci předzahrádek můžeme zkrátit výpovědní lhůtu, záleží na dohodě. 
Upozorňuji na skutečnost, že odbor má svěřeno rozhodování, pokud Rada městského obvodu 
Poruba rozhodne o záměru výpůjčky, v rámci něhož je uvedena tří měsíční výpovědní lhůta. 
Ing. Mihálik - takže by jsme museli změnit pověření směrem k odboru. 
Mgr. Fiala - ano. 
Ing. Mihálik - navrhuji do příští schůze Rady městského obvodu Poruba připravit matriál na 
zkrácení výpovědní lhůty - pověření bude trvat, pouze s kratší výpovědní lhůtou. 
Mgr. Fiala - ve všech případech nájmu, ať je předmětem nájmu bytový prostor nebo 
pozemek, lze sjednat výpovědní lhůtu. 
Ing. Malík - upozorňuji, že musíme stejně upravit návrh usnesení u materiálu č. 4 
„Předzahrádka před pivnicí SENÁT" 
Ing. Mihálik - navrhuji úpravu návrhu usnesení v bodě 1 ) .  

Úprava návrhu usnesení v bodě 1 ): 

1 )  rozhodla 
o záměru vypůjčit část pozemku p. č. 1 1 1 4/2 - ostatní plocha o výměře 52 m2 v k.ú. Poruba, 
obec Ostrava, ve vlastnictví statutárního města Ostravy, svěřen městskému obvodu Poruba, 
a to za účelem umístění předzahrádky před pivním barem na ulici Francouzská 1 005/6 
v Ostravě - Porubě, doba vypůjčky neurčitá, s výpovědní dobou 1 měsíc 
dle důvodové zprávy 

Dle upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1181/RMOb1418/38 

Materiál č. 6 - Stanovisko k záměru města prodat pozemek p. č. 1773/11 v k.ú. Poruba, 
obec Ostrava 

Ing. Malík - stejně jako Komise výstavby, architektury a ekonomického rozvoje Rady 
městského obvodu Poruba navrhuji variantu B. 
p. Zábojník - v tom případě žádám, aby Komise výstavby, architektury a ekonomického 
rozvoje Rady městského obvodu Poruba zpřesnila své stanovisko, co má s pozemkem 
v úmyslu. 
Ing. Malík - nemají nic konkrétního, jedná se o rezervu obce. 
Ing. Cieslar - obec pozemek vykoupila cca před lOti lety. Pozemek byl určen k realizaci 
prodloužení ulice Rekreační. Postavil se most a na něj navazovala široká komunikace, která 
v dané oblasti vznikla. V roce 2006 se záměry obce přehodnotily, postavila se ulice Turistická 
a pozemek zůstal jako nepotřebný. 
p. Zábojník -jak široký je pozemek v nejužším místě? 
Ing. Cieslar - přesně nevím, cca 8 m. 
Ing. Mihálik - má nabyvatel nějaký záměr s předmětným pozemkem? 
Ing. Cieslar - v současné době probíhá dědické řízení, otec žadatele zemřel. Pozůstalí chtějí 
zřejmě pozemky zcelit a následně si je rozdělit za účelem výstavby rodinných domků. Jedná 
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se o oblast, kde jsme zvedli niveletu komunikace, kde paní XXXXXXXXX požádala 
o zhutnění pozemku na 20 MPa. Jelikož se jedná o ornou půdu, nešlo tomuto požadavku 
vyhovět. V současné době platíme paní XXXXXXXXX nájem asi za 1 50 m2 pozemku pod 
komunikaci, který nemáme dořešen a budeme ho řešit, až proběhne dědické řízení. 
Ing. Mihálik - toto je důležitá informace. Nejdřív by jsme měli vypořádat to, co platíme paní 
XXXXXXXXX a jestli to je možné, udělat to zápočtem. 
Ing. Cieslar - k dalšímu jednání je třeba znát výsledek dědického řízení. 
Ing. Mihálik - dotaz na Mgr. Fialu - je možno čekat na vyvození závěru dědického řízení 
a materiál „Stanovisko k záměru města prodat pozemek p. č. 1 773/1 1 v k.ú. Poruba, obec 
Ostrava" nyní neprojednávat? 
Mgr. Fiala - je možno. 
Ing. Mihálik - navrhuji stažení materiálu „Stanovisko k záměru města prodat pozemek 
p. č. 1773/1 1 v k.ú. Poruba, obec Ostrava" z projednávání na 38. schůzi Rady městského 
obvodu Poruba konané dne 2 1. 04.201 6, vyčkat na výsledek dědického řízení, a následně 
jednat s novým vlastníkem. 

Hlasování o stažení: 9-0- 1 (Hlasování se zdržela Mgr. Bajgarová, místostarostka). 

Materiál „Stanovisko k záměru města prodat pozemek p. č. 1773/1 1 v k.ú. Poruba, obec 
Ostrava" byl stažen z projednávání na 38.  schůzi Rady městského obvodu Poruba konané dne 
2 1 .04.201 6. 

Materiál č. 7 - Stavba "K PO HV DN500, Š80A - Š46V, Hlavní třída" 

Mgr. Bajgarová - oprava zasahuje do Hlavní třídy. V důvodové zprávě je uvedeno, 
že stanovisko odboru rozvoje obvodu bude součást materiálu, který společnost Veolia Enerie 
ČR, a.s. od nás obdrží. Jestli oprava začne začátkem června, tak naruší několik důležitých 
akcí. Navrhuji, aby bylo přímo v usnesení uvedeno, že s opravou souhlasíme pouze tehdy, 
když se oprava bude konat ve stanoveném termínu. 
Ing. Mihálik - dotaz na Mgr. Fialu - zda síla odkazu dle důvodové zprávy má stejnou sílu, 
jako by to bylo přímo obsahem usnesení. 
Mgr. Fiala - v praxi je součásti vyhotoveného stanoviska i stanovisko zmíněného odboru. 
Žadatel bude seznámen s tím, že Rada městského obvodu Poruba souhlasí se vstupem 
na pozemek a podmínky budou uvedeny v tom stanovisku. 
Mgr. Gurecký - když někdo bude číst pouze usnesení Rady městského obvodu Poruba, 
tak nezjistí, komu je dán souhlas se vstupem na pozemek. Proto navrhuji, kdybychom mohli 
do dalších usnesení tuto informaci uvádět, že je to ve prospěch společnosti Veolia Enerie ČR, 
a.s. 
Mgr. Fiala - to je záležitosti předkladatele. 
Ing. Cieslar - je možno dát do usnesení, komu se dáváme souhlas. 
Ing. Mihálik - žádám, aby v příštích usneseních obdobného charakteru, tato informace byla 
uváděna. 
Mgr. Bajgarová - v důvodové zprávě není uvedeno, že Rada městského obvodu Poruba dává 
podmínky, za kterých souhlasí. Ale je tam pouze informace, že se vyjádřil odbor, 
který pro společnost Veolia Enerie ČR, a.s. není relevantním partnerem. 
Ing. Onderková - jaký bude náš postup, když společnost Veolia Enerie ČR, a.s. nedodrží 
termín dokončení stavby? 
Mgr. Bajgarová - pro nás je horší, když začnou dříve, než když skončí později. Stavba 
má probíhat uprostřed Hlavní třídy a akce, které probíhají po 1 0.08.201 6  jdou po cestě 
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a nejdou středem Hlavní třídy. Snažili jsme se se společnosti Veolia Enerie ČR, a.s. předem 
domluvit. 
Ing. Mihálik - co když společnost Veolia Enerie ČR, a.s. nebude smluvní podmínky 
dodržovat? 
Mgr. Jelínková - je otázka, za jakým účelem oprava probíhá. V tomto případě se jedná 
o generální opravu. Nevím, na kolik je ta oprava důležitá. 
Ing. Mihálik - jedná se o plánovanou generální opravu. 
Mgr. Jelínková - předpokládám, že by nás společnost Veolia Enerie ČR, a.s. měla 
uposlechnout. 
Mgr. Bajgarová - plánovaná akce na Hlavní třídě stojí cca 2 mil. Kč a bude tady spousta 
mezinárodních účastníků. 
Ing. Malík - věřím, že společnost Veolia Enerie ČR, a.s. podmínky dodrží, opakovaně jsme 
s nimi jednali a máme se společnosti dobré vztahy. 

1 )  rozhodla 
souhlasit se vstupem na pozemek p. č. 894/1 v k.ú. Poruba, obec Ostrava, ve vlastnictví 
statutárního města Ostravy, svěřen městskému obvodu Poruba za podmínek stanovených 
odborem rozvoje obvodu uvedených v důvodové zprávě 

Dle upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1182/RMOb1418/38 

Materiál č. 8 - Stavba "Optické připojení Skautská 435" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1183/RMObl418/38 

Materiál č. 9 - Stavba "Protlaky pod komunikací na ul. Martinovská" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1184/RMOb1418/38 

Materiál č. 10 - Stavba "Silnice 1/11 Ostrava, prodloužená Rudná - hranice okresu 
Opava" - zřízení služebnosti k části pozemku p.č. 3011/52 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit se zřízením služebnosti k části pozemku p.č. 301 1/52 - ostatní plocha 
v k.ú. Poruba, obec Ostrava za jednorázovou úhradu ve výši 800,- Kč vč. DPH: 

oprávněný: Česká telekomunikační infrastruktura a.s., Praha 3, 
plátce úhrady: ŘSD, Praha-Nusle. 

Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
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Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1185/RMOb1418/38 

Materiál č. 1 1  - Stavba nového kabelového vedení NNk v pozemcích p.č. 860, 840, 818, 
892, 891 v k.ú. Poruba, obec Ostrava, - zřízení budoucího věcného břemene - služebnosti 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1186/RMOb1418/38 

Materiál č. 12 - Stavba s názvem "Optické připojení objektu PČR na ul. Dělnická" 
- zřízení budoucího věcného břemene - služebnosti 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1187/RMOb1418/38 

Materiál č. 13 - Výpůjčka části pozemku p.č. 3751/1 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1188/RMOb1418/38 

Materiál č. 14 - Záměr pronájmu pozemků p.č. 1819, 1864, 2283 v k.ú. Poruba-sever, 
obec Ostrava a pozemku p.č. 764 v k.ú. Poruba, obec Ostrava - pod garážemi 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1189/RMOb1418/38 

Materiál č. 15 - Záměr pronáimu pozemků pod garážemi 

Mgr. Bajgarová - když se jedná o záměr, nemůže městský obvod Poruba, jakož to majitel 
pozemku uplatnit předkupní právo? 
Ing. Mihálik - může, jsou to ale dvě rozdílné věci: finanční věc a otázka rychlosti procesu. 
Museli bychom nabývat pozemky se souhlasem města a to nestíháme. Proto jsme 
se domluvili, že to budeme činit pouze v mimořádných případech. Takřka všechny garáže, 
které jsou na území městského obvodu Poruba a získávají nového majitele, jsou prodávány, 
tak předkupní právo má městský obvod Poruba jako vlastník pozemku. Akorát jsme si řekli, 
že to v této chvíli dělat nebudeme, výjimkou byla garáž, kterou prodával stát. 
Mgr. Fiala - lhůta pro uplatnění předkupního práva v případě nemovitých věcí je tří měsíční 
a s tím souvisí problém zprocesování. 
Mgr. Gurecký - my teoreticky lhůtu pro uplatnění předkupního práva nejsme schopni 
stihnout. Umíme říct stropovou cenu za garáž v nějaké lokalitě a dopředu umíme oslovit 
zájemce, jestli to za tu cenu nechtějí prodat? Zkusme jít ne cestou předkupm'ho práva, 
ale aktivního oslovení potencionálních prodejců. 
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Ing. Mihálik - během jednání jsme narazili na mnohé problémy a rozhodli jsme se, že zatím 
budeme pokrčovat v režimu, v jakém to je. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1190/RMOb1418/38 

Materiál č. 16 - Záměr pronájmu části pozemku p. č. 2117 v k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava 

p. Zábojník - žádám o vysvětlení k tomuto materiálu. 
Ing. Cieslar - na místě již stojí předzahrádka a nyní si majitel chce pronajat část pozemku 
na ukotvení základových patek. 
Ing. Malík - předzahrádka i patky tam již v minulosti byly. Smlouva byla uzavřena na dobu 
určitou a nyní je žádost na dobu neurčitou. Upozorňuji, že se jedná o kritickou a problémovou 
lokalitu. Vlastník předzahrádky je stejný jako provozovatel místní diskotéky. Právě v pátky 
a soboty, kdy je diskotéka provozována, jsou zde problémy právě díky diskotéce 
a s posedáváním na předzahrádce. Navrhuji nepronajmout pozemek pro betonové patky. 
Mgr. Fiala - navrhuji upravit návrh usnesení tak, že Rada městského obvodu Poruba 
rozhodla, že nemá zájem pronajat část pozemku. 
Ing. Mihálik - to bude minimálně důvod zástupce žadatele „Bohemia" přišel jednat. 
Bc. Tlach - mám za to, že lavičky tam jsou napevno, zdržuji se tam bezdomovci a opilí lidé. 
p. Zábojník - zajímá mě, jak jsme došli k pronájmu 3 m2 pozemku. 
Ing. Cieslar - obdrželi jsme žádost, ve které nájemce chce pouze prodloužit smlouvu, 
která byla uzavřena v minulosti. 
Ing. Mihálik - navrhuji úpravu v návrhu usnesení v bodě 1) a 2). 

1) rozhodla 
že nemá záměr pronajmout část pozemku p. č. 2117 - ostatní plocha v k.ú. Poruba sever,obec 
Ostrava, ve vlastnictví statutárního města Ostravy, svěřen městskému obvodu Poruba, 
o výměře 3 m2 za účelem umístění 6 betonových patek pro ukotvení přístřešku 

dle důvodové zprávy 

2) ukládá 
informovat žadatele o přijatém usnesení 

Dle upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-1 (Hlasování se zdržela doc. Ing. Válková, CSc, místostarostka.) 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1191/RMObl418/38 

Materiál č. 17 - Záměr yýpůičky části pozemku p. č. 3624/1 v k. ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava 
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Ing. Mihálik - upozornil, že všichni členové Rady městského obvodu Poruba obdrželi novou 
důvodovou zprávu k matriálu „Záměr výpůjčky části pozemku p. č. 3624/1 v k. ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava". 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1 192/RMOb1418/38 

Materiál č. 18 - Dohoda o skončení nájmu bytu a žádost o přednostní pronájem bytu 
na ulici Dělnické v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-1 (U hlasování nebyl přítomen Ing. Stachura, místostarosta). 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1193/RMOb1418/38 

Materiál č. 19 - Dohoda o ukončení nájmu bytu o velikosti O+ 1 v domě s pečovatelskou 
službou na ulici I. Sekaniny v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1194/RMObl418/38 

Materiál č. 20 - Doporučení odboru majetkového Magistrátu města Ostravv na obsazení 
bytu zvláštního určení na ulici Slavíkově č. 1762/40 v Ostravě-Pustkovci 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: I 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1195/RMObl418/38 

Materiál č. 21 - Přednostní pronájem bytu na ulici Dělnické v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: I 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1 196/RMObl418/38 

Materiál č. 22 - Přednostní pronájem bytu o velikosti 1+1 na ulici Slavíkově 
v Ostravě-Pustkovci 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: I 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1197/RMObl418/38 
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Materiál č. 23 - Ukončení dohody č. 2014/03/23/0210 o úhradě plnění spoiených 
s užíváním prostoru umístěného v Domě s pečovatelskou službou ASTRA na ulici Ivana 
Sekaniny v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1198/RMObl418/38 

Materiál č. 24 - Ukončení dohody č. 2015/13/23/0502 o úhradě plnění spojených 
s užíváním prostoru umístěného v Domě s pečovatelskou službou na ulici Průběžná 
v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1199/RMObl418/38 

Materiál č. 25 - Výiimka a záměr přednostního pronájmu bytu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1200/RMObl418/38 

Materiál č. 26 - Záměr pronáimu prostoru - klubovna č. 3, umístěná v Centru volného 
času na ulici Vietnamská 1541 v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1201/RMObl418/38 

Materiál č. 27 - Úprava stávající výše nájemného - nebytové prostory 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
Rozhodnout o jednostranném nenavýšení stávající výše nájemného o míru inflace, vyjádřenou 
přírůstkem průměrného ročního indexu spotřebitelských cen v roce 2015 vyhlašovaným 
Českým statistickým úřadem, tj. 0,3 %, od data 1.7.2016: 
- u nebytových prostor, 
- u prostor sloužících podnikání a prostor nebo místností, kdy jejich účelem nájmu není 

bydlení ani provozování podnikatelské činnosti, 
pokud nájemní smlouvy obsahují ustanovení, na základě kterého je pronajímatel oprávněn 
jednostranně navýšit stávající výši nájemného o míru inflace vyjádřenou přírůstkem 
průměrného ročního indexu spotřebitelských cen v předchozím roce vyhlašovaným Českým 
statistickým úřadem. 
Vše dle důvodové zprávy. 
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Ing. Onderková - Finanční výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba doporučuje, aby se 
nájemné nezvyšovalo vzhledem k výši inflace. Usnesení platí pro materiál č. 27 „Úprava 
stávající výše nájemného - nebytové prostory" i materiál č. 28 „Úprava stávající výše 
nájemného u bytů svěřených městskému obvodu". 
Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1202/RMOb1418/38 

Materiál č. 28 - Úprava stávající yýše nájemného u bytů svěřených městskému obvodu 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
Rozhodnout o jednostranném nenavýšení stávající výše nájemného, a to u všech bytů 
ve vlastnictví SMO-MOb Poruba, pokud nájemní smlouvy k těmto bytům obsahují 
ustanovení, na základě kterého je pronajímatel oprávněn jednostranně navýšit stávající výši 
nájemného, od data 1. 7.2016 - dle důvodové zprávy. 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1203/RMOb1418/38 

Materiál č. 29 - Žádost o skončení společného nájmu bytu dohodou 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1204/RMOb1418/38 

Materiál č. 30 - Žádosti o skončení náimu bytu dohodou a yýjimky a záměry 
přednostních pronájmů bytů 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1205/RMOb1418/38 

Přínos č. 1 - Smlouva o spolupráci a přednostní pronáimy bytů 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-1 (Hlasování se zdržela Ing. Onderková, členka Rady městského obvodu 
Poruba). 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1206/RMOb1418/38 
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Přínos č. 2 - Výjimky a záměry přednostních pronájmů bytů 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1207/RMObl418/38 

Přínos č. 3 - Výjimky a záměry přednostních pronáimů bytů 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1208/RMObl418/38 

Materiál č. 31 - Jmenování členů konkursní komise pro konkursní řízení na místo 
ředitele Mateřské školy, Ostrava-Poruba, Ukrajinská 1530-1531, příspěvkové 
organizace 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1209/RMObl418/38 

Materiál č. 32 - Návrh Vnitřního platového předpisu statutárního města 
Ostrava - městského obvodu Poruba, zřizovatele mateřských a základních škol, pro 
odměňování ředitelů škol 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. č. 1210/RMObl418/38 

Materiál č. 33 - Návrh na vydání předchozího souhlasu s neupotřebitelností movitého 
majetku spravovaného příspěvkovou organizací 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1211/RMOb1418/38 

Materiál č. 34 - Poskytnutí přístupu k internetu ve Středisku volného času, O.Jeremiáše 
1985/34, Vietnamská 154113 a Informačním centru Hlavní třída 583/105 
v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1212/RMObl418/38 
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Materiál č. 35 - Předchozí souhlas s přijetím daru Mateřskou školou, Ostrava-Poruba, 
V. Makovského 4429, příspěvkovou organizací 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1213/RMObl418/38 

Materiál č. 36 - Záměr pronájmu prostor v příspěvkoyých organizacích městského 
obvodu Poruba na školní rok 2016/2017 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1214/RMOb1418/38 

Materiál č. 37 - Úprava právních vztahů se společností OVA!! !CLOUD.net a.s. 
a společností OV ANET a.s. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1215/RMOb1418/38 

Materiál č. 38 - Žádost o souhlas zřizovatele s přijetím účelové neinvestiční dotace 
Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1216/RMOb1418/38 

Materiál č. 39 - Žádost o souhlas zřizovatele s přiietím účeloyých neinvestičních dotací 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1217/RMOb1418/38 

Materiál zvláštní povahy č. 40 - Platy ředitelů mateřských a základních škol 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1218/RMOb1418/38 

Materiál č. 41 - U dělení souhlasu společnosti V eolia Energie ČR, a.s., se sídlem 28. října 
3337/7, Moravská Ostrava, 702 00 Ostrava, IČ: 45193410 - "K PO HV DN500, 
Š80A - Š46V, Hlavní třída" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
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Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1219/RMOb1418/38 

Materiál č. 42 - Žádost držitelky průkazu ZTP o udělení výjimky z usnesení Rady 
městského obvodu Poruba 

Ing. Malík - materiál „Žádost držitelky průkazu ZTP o udělení výjimky z usnesení Rady 
městského obvodu Poruba" byl stažen z projednávání minulé Rady městského obvodu 
Poruba. Na daném místě byla zřízena obecná rezervační značka pro invalidy a byla umístěna 
před vhodem, kde paní bydlí. Odbor komunálních služeb dělal na místě průběžně kontroly. 
Ing. Chodura - odbor komunálních služeb minulý týden a tento týden prováděl 
na předmětném místě 1-2x denně kontroly obsazenosti parkovacího stání a zjistil, 
že předmětné parkovací stání bylo většinou neobsazeno, pouze v jednom případě parkovací 
stání bylo obsazeno vozidlem syna žadatelky. Syn žadatelky se osobně vyjádřil, že vozí matku 
k lékaři popř. na úřady. Dle mého názoru se tak děje přes den. Výjimku bych neuděloval 
a za odbor komunálních služeb navrhuji variantu B. 
doc. Ing. Válková, CSc. - jelikož situaci trochu znám, zůstala bych u navržené varianty 
A. Paní je skutečně velice těžce postižená. Má velmi málo funkční obě ruce, vyměněn kyčelní 
kloub na jedné noze, na druhé noze velmi porušený, může chodit jen o francouzských holích. 
V případě postižení i rukou je její pohyb velmi omezen. Z důvodu postižení a starání 
se o žadatelku se k paní nastěhoval její syn. Transport k lékaři a do nemocnice je velmi častý 
a dostat se ke vchodu, v případě obsazenosti místa pro invalidy je nemožné. Přimlouvám 
se k variantě A. 
Ing. Malík - materiál se připravoval před nějakým časem, a protože došlo odborem 
komunálních služeb ke sledování obsazenosti předmětného parkovacího stání, došlo také 
ke změně návrhu varianty, kterou navrhuje odbor komunálních služeb. 
Mgr. Gurecký - v jakých hodinách byl monitoring prováděn? 
Ing. Chodura - od cca 07.30 hodin do 14.30 hodin. 
Mgr. Bajgarová - víme někdo, zda zdravotní stav paní je trvalý? Je z dlouhodobého hlediska 
skutečně potřeba zřízení vyhrazeného parkovacího stání na konkrétní registrační značku? 
doc. Ing. Válková, CSc. - dle uvedeného popisu se domnívám, že paní bude mít trvale 
následky, ale nejsem lékař. 
Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 8-0-2 (Hlasování se zdržela Mgr. Bajgarová, místostarostka a Ing. Malík, 
místostarosta). 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1220/RMOb1418/38 
Materiál č. 43 - Žádost držitelky průkazu ZTP o udělení výjimky z usnesení Rady 
městského obvodu Poruba 

Ing. Onderková - jedná se o stejný případ jako v předchozím materiálu č. 42 nebo budeme 
muset vybudovat místo navíc? 
Ing. Chodura - jedná se o stejnou lokalitu - ulice Podroužkova, jedno obecké parkovací místo 
se nachází přímo před vchodem. Odbor komunálních služeb vysledoval, že parkovací místo 
je během dne většinou neobsazeno. Nebudujeme budovat žádné parkovací místo navíc. 
Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 
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Hlasování: 8-0-2 (Hlasování se zdržela Mgr. Bajgarová, místostarostka a Ing. Malík, 
místostarosta). 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1221/RMOb1418/38 

Materiál č. 44 - Žádost o stanovisko k umístění a provozování reklamního zařízení 
na části pozemku p. č. 2965/13 v k. ú. Poruba, obec Ostrava 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1222/RMOb1418/38 

Materiál zvláštní povahy č. 45 - Vyhodnocení veřejné zakázky malého rozsahu "Výyoz, 
vvčištění a návoz písku do pískovišť v městském obvodu Poruba" 

Ing. Malík - v minulosti byly dělány pouze volně přístupná pískoviště - bylo jich cca 100, 
přidalo se 50 pískovišť z porubských mateřských škol. 
p. Zábojník - počítáme s tím, že to půjde z rozpočtu školství a udělá se rozpočtová úprava. 
Mgr. Bajgarová - zarazil mě počet pískovišť na počet mateřských škol, které se nacházejí 
v městském obvodu Poruba. 
p. Zábojník - jsou mateřské školy, které mají 4 - 5 pískovišť. 
doc. Ing. Válková, CSc. - jelikož je vysoutěžena veřejná zakázka a nyní došlo k navýšení, 
bude se to řešit formou víceprací? 
Ing. Malík - mateřské školky již byly zařazeny do veřejné zakázky. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1223/RMOb1418/38 

Materiál č. 46 - Návrh rozpočtových úprav 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Bere na vědomí a doporučuje ke schválení „Návrh rozpočtových úprav" - dle důvodové 
zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1224/RMOb1418/38 

Materiál č. 47 - ZŠ I. Sekaniny - převod z rezervního fondu do fondu investic a odvod 
z fondu investic do rozpočtu zřizovatele ( 450 000,- Kč) 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Bere na vědomí a doporučuje ke schválení převod z rezervního fondu do fondu investic 
Základní školy I. Sekaniny, příspěvkové organizace, Ostrava-Poruba a odvod části prostředků 
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z fondu investic Základní školy I. Sekaniny, příspěvkové organizace, ve výši 450.000,- Kč do 
rozpočtu zřizovatele - dle důvodové zprávy. 

p. Zábojník -jde o rekonstrukci sociálního zařízení. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1225/RMObl418/38 

Materiál č. 48 - Schválení Dodatku č. 1 ke Smlouvě č. 24251362 o poskvtnutí podpory 
ze Státního fondu životního prostředí na proiekt Ozdravné pobyty dětí ZŠ městského 
obvodu Poruba ve školním roce 2015/2016 

p. Zábojník - z odboru školství byla provedena Ing. Holkem kontrola zařízení a to ještě 
před tím, něž byla navržena tato alternativa. Bylo konstatováno, že ubytování je kvalitnější, 
je pořízená i fotodokumentace. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1226/RMOb1418/38 

Materiál č. 4 - Dohoda o spolupráci na mikroprojektu typu A realizovaném 
z prostředků Fondu mikroprojektů v Euroregionu Silesia programu Interreg V-A Česká 
republika - Polsko 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1227/RMObl418/38 

Materiál č. 5 - Žádost o poskytnutí dotace z Fondu mikroprojektů 2014 - 2020 
v Euroregionu Silesia v rámci programu INTERREG V-A Česká republika - Polsko 
na projekt Jarmark CZ-PL 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1228/RMObl418/38 

Materiál č. 49 - Nabytí majetku nepatrné hodnoty v řízení o pozůstalosti spis. zn. 99 D 
2898/2015 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1229/RMObl418/38 
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Materiál č. 50 - Návrh soudní exekutorky na zastavení exekuce vedené pod sp. zn. 024 
EX 781109 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu B. 
Nesouhlasit se zastavením exekuce vedené pod sp. zn. 024 EX 843/09 proti povinnému 
XX:XXXXXXXX XXXXXXX, bytem XXXXXXXXX XXXXX, 
XXXXXXX:XXXXXXXXXX. Jedná se o částku 4.393,- Kč - dle důvodové zprávy. 

Ing. Onderková - materiál č. 50 „Návrh soudní exekutorky na zastavení exekuce vedené pod 
sp. zn. 024 EX 78 1/09" byl projednán ve Finančním výboru Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba a nebylo doporučeno zastavení exekuce. Rovněž - materiál č. 5 1  „Návrh soudní 
exekutorky na zastavení exekuce vedené pod sp. zn. 024 EX 843/09" byl projednán ve 
Finančním výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba a k materiálu nebylo přijato 
usnesení. Toto rozhodnutí Finančním výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba 
navazuje na diskuzi, která proběhla na Radě městského obvodu Poruba cca v únoru 201 6. 
Týkala se materiálů, které byly předloženy odborem bytového hospodářství a údržby budov a 
bylo doporučeno exekuci nezastavovat, a to vzhledem ke skutečnosti, že exekuce jsou 
převážně z jiného odboru. Tak Finanční výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba 
navazoval na skutečnost, že doposud není žádná koncepce a není stanoveno, jak budeme 
pracovat s pohledávkami apod. Problém spočívá v tom, že exekuce se táhly dvěma liniemi. 
Jedny exekuce byly řešeny přes bytový fond a druhé přes právní oddělení. Finanční výbor 
Zastupitelstva městského obvodu Poruba zaujme k exekucím stanovisko, až budou stanoveny 
nějaké podmínky. 
Mgr. Gurecký - vyjádřili jsme nesouhlas se zastavením exekuce? U Mgr. Fučíkové postrádám 
aktuální informaci o movitých věcech ke dni podání exekuce. Dále jsem se dočetl, 
že povinný podniká. Najděme exekutora, popř. domluvme se s Mgr. Fučíkovou, ať exekuce 
nechá teoreticky „ležet". 
Mgr. Jelínková - požádali jsme o prodloužení 30ti denní lhůty. S Mgr. Fučíkovou 
se uskuteční jednání a to dne 25.04.201 6  na poradě vedení. Od 0 1 .0 1 .201 5  je povinný 
podnikatelem a stále nevykazuje žádný postižitelný příjem. Předmětná exekuce se vede 8 let 
a pohledávka vznikla z titulu přeplatku na sociálních dávkách. Cca 99 % pohledávek, které 
jsou na exekucích a které vede útvar právní podpory jsou pohledávky vzniklé z titulu 
přeplatků na sociálních dávkách. Vymožitelnost je celkem nulová a poledních 8 - 9 měsíců 
jsme vymohli v rámci 50 - 60 exekucí cca 200,- Kč. 
doc. Ing. Válková, CSc. - domnívám se, že je na místě postupovat trochu razantněji v oblasti 
exekucí a hlavně je důležité se zaměřit na kategorizaci pohledávek, na čemž se už začalo 
pracovat. Je třeba pozastavit exekuce, které se vymáhají 5 - 8 let a jedná se o vymáhání nízké 
částky. Je důležité pohledávky rozdělit do tří kategorii: 
1) zcela nevymožitelné 
2) možná vymožitelné 
3) vymožitelné. 
V kategorii „vymožitelné" je třeba použít razantnější přístup při vymáhání. 
Ing. Onderková - jelikož povinný začal podnikat až v roce 201 5, předpokládáme, že začal 
podnikat, aby si něco vydělal, a daňové přiznání za rok 201 5  s daňovým poradcem je možno 
podat až do 30.06. Proto nyní nemůžeme znát jeho příjem. 
Mgr. Jelínková - trvám na navržené variantě A. 
Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 
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Hlasování: 6-1 -3 (Proti návrhu hlasovala Ing. Onderková, členka Rady městského obvodu 
Poruba, hlasování se zdržel Ing. Malík, místostarosta, p. Zábojník, místostarosta 
a Mgr. Gurecký, člen Rady městského obvodu Poruba). 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1230/RMOb1418/38 

Materiál č. 51 - Návrh soudní exekutorky na zastavení exekuce vedené pod sp. zn. 024 
EX 843/09 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
Souhlasit s návrhem soudní exekutorky na zastavení exekuce vedené pod sp. zn. 024 EX 
843/09 proti povinnému XXXXXX XX:XXXXX, bytem XX:XXXXXXXXX XXXXX, 
XXXXXXXXXXXXXX. Jedná se o částku 2.368,- Kč - dle důvodové zprávy. 
3-0-5 
Doporučuje variantu B. 
Nesouhlasit se zastavením exekuce vedené pod sp. zn. 024 EX 843/09 proti povinnému 
XXXXXX XXXXXXX, bytem XXXXXXXXXXX XXXXX, XXXXX:XXXXXXXXX. 
Jedná se o částku 2.368,- Kč - dle důvodové zprávy. 
4- 1 -3 
Usnesení nebylo přijato. 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 7- 1 -2 (Proti návrhu hlasovala Ing. Onderková, členka Rady městského obvodu 
Poruba, hlasování se zdržel Ing. Malík, místostarosta a Mgr. Gurecký, člen Rady městského 
obvodu Poruba). 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1231/RMOb1418/38 

Materiál č. 52 - Nabytí movitého majetku 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Bere na vědomí a doporučuje souhlasit s uzavřením kupní smlouvy k nabytí movitého 
majetku, který je ve vlastnictví společnosti KD POKLAD, s.r.o., za kupní cenu ve výši 
52.300,- Kč. 
Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1232/RMOb1418/38 

Materiál č. 53 - Smlouva o zabezpečení odborné praxe 

Ing. Malík - jelikož se jedná o studenta, který navštěvuje střední školu AHOLD, 
která je zaměřena na gastronomii, turismus a lázeňství, o jaký odbor se konkrétně jedná? 
Mgr. Novotný - jedná se o útvar prezentace, vztahů k veřejnosti a MA21 - informační 
centrum. 
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Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1233/RMOb1418/38 

Materiál č. 54 - Uzavření dodatku č. 02 ke smlouvě č. 2010/03/23/0647 o spolupráci 
na zřízení a provozování zóny volného internetu v objektu Informační centrum Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1234/RMObl418/38 

Materiál zvláštní povahy č. 55 - Dodatek č. 3 ke smlouvě o zaiištění služeb 
č. 2014/03/23/0715 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1235/RMObl418/38 

Materiál č. 56 - Smlouva o poskytování služeb při prodeji vstupenek 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1236/RMOb1418/38 

Materiál č. 57 - Smlouva o zprostředkování prodeje knihy Ze života porubského domu 
kultury 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1237/RMObl418/38 

Materiál č. 58 - Směrnice k užívání vlaiek městským obvodem Poruba 

Ing. Mihálik - dotaz na Mgr. Novotného, nemělo být v materiálu „Směrnice k užívání vlajek 
městským obvodem Poruba" také pracováno s vlajkou Evropské unie? 
Mgr. Novotný - ne. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1238/RMOb1418/38 

Materiál č. 59 - Zásady pro užívání znaku městského obvodu Poruba 
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Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1239/RMObl418/38 

Materiál č. 60 - Zásady pro vydávání zpravodaje PRIO - Porubská radnice informuje 
občany 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1240/RMObl418/38 

Materiál č. 61 - Kontrola plnění usnesení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1241/RMOb1418/38 

Diskuze: 

Mgr. Bajgarová - informovala, že zásady pro umístění reklamy v městském obvodu Poruba 
jsou připraveny. Odbor komunálních služeb má do pondělí finalizovat mapy. Následně budou 
zásady rozeslány všem členům Rady městského obvodu Poruba. 

Proběhla diskuze k prezentaci 
Mgr. Adama Výtiska, zástupce společnosti VMI Silesia s.r.o. k problematice na téma 
„Parkoviště - soukromý investor", 

Mgr. Michala Sobka, zástupce společnosti BeePartner, a.s., k problematice na téma 
„Návrh vizuální změny informačních a marketingových materiálů městského obvodu 
Poruba". 

Rada městského obvodu Poruba se bude výše uvedenými prezentacemi znovu zabývat na 
příštích schůzích, kde bude přijato stanovisko. 

Ing. Malík - informoval o současných i připravovaných pracech odboru komunálních služeb. 
1 )  Začaly se opravovat výtluky po zimě. Práce na osmém stavebním obvodu jsou již hotovy, 
práce na sedmém stavebním obvodu se dokončují a opravy budou pokračovat v dalším 
stavebním obvodu. Jsme limitováni finančními prostředky. Opravy tohoto charakteru provádí 
firma. 
2) Od 02.05 .201 6  bude probíhat v městském obvodu Poruba rajónové čištění a bude probíhat 
cca 1 měsíc. 
3) Obdržel j sem oznámení o shromáždění křesťanské misse na ulici Dělnická a skautská 
v městském obvodu Poruba, které se bude konat ve dnech 27.04.201 6  a 28.04.201 6  a 
04.05.201 6  a 05.05.201 6  vždy v odpoledních hodinách. 
4) V období od 07.05.20 1 6  do 3 1 .05.201 6  bude v lokalitě Globus směrem na Opavu změna 
dopravy. Na kruhovém objezdu na Opavské ulici nebude možno pokračovat v přímém směru 
na Opavu, bude se muset odbočit vpravo, na dalším kruhovém objezdu přímo, dále odbočit 
vlevo směrem na Plesnou a za nákupním střediskem Globus odbočit vlevo. 
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38. schůze Rady městského obvodu Poruba byla ukončena v 13 .28 hodin. 

V Ostravě-Porubě, dne 21 .04.2016  A./' 

Zapsala: Ing. Pavla Majerová, odbor vnitřních věcí 

Příloha zápisu: 

1. Usnesení z 38. Schůze Rady městského obvodu Poruba konané dne 2 1 .04.201 6  
v neanonymizované verzi (pouze pro členy Rady městského obvodu Poruba) 

Ing. Petr Mihálik 
starosta městského obvodu Poruba 

Ing. Petr Stachura 
místostarosta městského obvodu Poruba 
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